
Protokół Nr 14.2011

 z posiedzenia Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Ełku, 
które odbyło się w dniu 28 listopada 2011 roku  w godzinach 1000 – 1355

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Dariusz Wasilewski.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 

15  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 14. W związku z tym obrady Komisji  
i podejmowane decyzje są prawomocne. 
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Ireneusz Dzienisiewicz.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – Andrzej Semeńczuk,
• Zastępca Dyrektora do spraw ekonomiczno - finansowych  PWiK sp. z o.o.– Andrzej  

Randzio,
• Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Sławomir Chilicki,
• Naczelnik Wydziału Planowania i Spraw Społecznych – Aneta Werla,
• Prezes Zarządu „Zespołu Inwestycji” sp. z o.o. - Halina Bender,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Referat Projektów Inwestycyjnych – Magdalena Klimowicz.

Przyjęty porządek obrad:

1. Zatwierdzenie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

3. Analiza projektu budżetu miasta na rok 2012.

4. Opinia  do projektów uchwał, które będą przedmiotem obrad najbliższej sesji Rady 
Miasta.

5. Analiza zmian w stanie zatrudnienia i przeciętnych wynagrodzeniach miejskich jednostek 
organizacyjnych.

6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Dariusz  Wasilewski  zapoznał  zebranych  z  proponowanym 

porządkiem obrad Komisji  informując, że na prośbę Przewodniczącego Komisji  Mienia 
Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciecha  Kwiatkowskiego  punkt  dotyczący  analizy 
projektu  budżetu  miasta  na  rok  2012  będzie  omawiany  wspólnie  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku, jako pkt. 3.

Przewodniczący  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  Wojciech 
Kwiatkowski  dodał,  że  chciał  zwołać  posiedzenie  Komisji  na  piątek  2  grudnia,  jednak 
zgodnie z procedurą zawartą w uchwale Rady Miasta w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej miasta Ełku, Komisja powinna się wypowiedzieć i złożyć wnioski do 
Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego  w  ciągu  14  dni.  Stąd  też  w  piątek 
zaproponował  posiedzenie  połączonych  Komisji  w  dniu  28  listopada.  Radni  bowiem 



zdecydowali,  by  zakończyć  posiedzenie  Komisji  w  dniu  25  listopada,  nie  omawiając 
punktu  dotyczącego  analizy  projektu  budżetu  miasta  na  rok  2012  w  części  zadań 
inwestycyjnych.
Radni  obu połączonych Komisji  nie  wnieśli  uwag i  jednomyślnie  – poprzez aklamację 
przyjęli porządek obrad jak wyżej.

Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Budżetowej i  Rozwoju Gospodarczego Dariusz Wasilewski 

zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do  protokółu  z  poprzedniego  posiedzenia  Komisji 
Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego .   

Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i   jednomyślnie,  poprzez  aklamację  przyjęli 
protokół Nr 13.2011 z dnia 21 listopada 2011 roku.

Do punktu  3- go 
Punkt realizowany wspólnie z Komisją Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział na wstępie, że planowane wydatki 

budżetu na 2012 rok na zadania inwestycyjne zostały skierowane m.in.:
− inwestycje drogowe – 9,4 mln zł,
− obiekty sportowe – 6,5 mln zł,
− rozbudowę Techno-Parku i wyposażenie – 6,2 mln zł,
− adaptację budynku pokoszarowego – 1,7 mln zł.
Prezes  Zespołu  Inwestycji  Halina  Bender  omówiła  następnie  kolejno  planowane 

zadania inwestycyjne:
1. „Budowa dróg  na  os.  Grunwaldzkim”  -  zadanie  realizowane w cyklu  trzyletnim. 

W ramach zadania modernizowana jest nawierzchnia dróg osiedlowych po wykonaniu 
uzbrojenia podziemnego (kanalizacji sanitarnej i deszczowej). W 2011 roku wykonano 
nawierzchnię ulic: Jana Długosza, Książąt Mazowieckich, Księcia Witolda, Maćka z 
Bogdańca, Zbyszka z Bogdańca, Danusi i Zawiszy. Łączna długość ulic osiedlowych 
1,89 km. Zakończenie robót zgodnie z umową planowane jest na koniec maja 212 
roku.  Wykonawca  deklaruje  zakończenie  wszystkich  prac  w  bieżącym  roku  pod 
warunkiem sprzyjających warunków atmosferycznych w IV kwartale.

2.  „Budowa ulicy Wileńskiej” - inwestycja realizowana w cyklu trzyletnim, wiąże się 
również z uporządkowaniem stanu władania w granicach pasa drogowego. W ramach 
przewidzianych  środków  realizowana  jest  przebudowa  I  etapu  ul.  Wileńskiej 
począwszy od ul. Sikorskiego do skrętu w kierunku ul. Grodzieńskiej – łącznie ok. 407 
mb  jezdni.  W  2011  roku  wykonano  konstrukcję  nawierzchni  jezdni  z  betonu 
asfaltowego, wjazdy, zjazdy, parkingi i chodniki z kostki betonowej, wykonane będą 
dwa  progi  zwalniające,  zieleń,  kanalizacja  deszczowa  i  oświetlenie  uliczne. 
Zakończenie robót planowane jest na koniec 2012r.

3. „Modernizacja ulicy Nadrzecznej i Brzozowej” - w 2011 roku wykonywana jest sieć 
kanalizacji deszczowej, przebudowa gazociągu, budowa sieci sanitarnej grawitacyjnej 
oraz nawierzchnia jezdni o gł. 737 mb. W ramach zadania w 2011r, wykonany został 
równie  z  odcinek  ulicy  Nadrzecznej  od  nr  18  do  ul.  Sezamkowej  dł.  127  mb  z 
odwodnieniem. Wykonano nawierzchnie jezdni z kostki  betonowej „Polbruk” wraz z 
wjazdami  i  chodnikiem,  kanalizację  deszczową,  przebudowę  istniejących  studni 
rewizyjnych  kanalizacji  sanitarnej,  obudowę  istniejącego  gazociągu.  Zakończenie 
robót zaplanowano na czerwiec 2012r.

4. „Przebudowa skrzyżowania ulic Kajki,  Tuwima, Grodzieńskiej”  -  na 2012 rok na 
podstawie  porozumienia  z  GDDKiA  o/Olsztyn  planowana  jest  przebudowa 
skrzyżowania  Tuwima-Kajki.  Projekt  przebudowy  skrzyżowania  przewiduje 
zainstalowanie  sygnalizacji  świetlnej  oraz  poprawę  geometrii  skrzyżowania. 
Przebudowa realizowana będzie przez GDDKiA o/Olsztyn.



5.„Modernizacja ulicy Bema” - do wykonania w 2012 roku pozostaje wykonanie warstwy 
ścieralnej,  oznakowania,  zieleń  oraz  zakończenie  przebudowy  chodników. 
Zakończenie robót planowane na kiec maja 2012r. Inwestycja dofinansowywana ze 
środków unijnych w ramach RPO WiM.

6.„przebudowa ul. Piwnika Ponurego na os. Konieczki” - w ramach zadania planuje się 
wykonanie  nowej  nawierzchni  jezdni  (bitumiczna),  chodników,  wjazdów,  wykonanie 
nowej linii oświetleniowej oraz parkingów w granicach pasa drogowego.

7. „Budowa  ul.  Rumiankowej  na  os.  Pod  Lasem”  -  odcinek  ul.  Rumiankowej 
proponowany  do  realizacji  w  roku  2012  stanowi  ostatni  etap  modernizacji  dróg 
osiedlowych. W chwili obecnej posiada nawierzchnię gruntową. W ramach inwestycji 
planowane  jest  wykonanie  nawierzchni  jezdni  z  kostki  brukowej,  modernizacja 
oświetlenia oraz wykonanie sieci kanalizacji deszczowej.

8. „Budowa  ulicy  Robotniczej  na  os.  Jeziorna”  -  w  2010  roku  opracowany  został 
projekt  przebudowy  ulicy  obejmujący  wykonanie  nawierzchni  jezdni,  chodników, 
oświetlenia oraz kanalizacji deszczowej ul. Matki Teresy z Kalkuty i Bosko. Inwestycja 
była wielokrotnie postulowana do wykonania przez mieszkańców.

9. „Budowa ul.  Brata Jakubczaka na os.  Jeziorna”  -  w ramach zadania wykonana 
zostanie część robót związanych z budową ulicy Matki Teresy z Kalkuty oraz całość 
prac  związanych  z  budową  ulicy  Brata  Jakubczaka,  w  tym  nawierzchnia  jezdni, 
chodniki, oświetlenie i odwodnienie.

10. Przebudowa ul. Amii Krajowej” - w ramach zadania przewiduje wykonanie 
nowej  nawierzchni  jezdni  oraz  elementów małej  architektury związanych  z  funkcją 
drogową, tj. barierki i oznakowanie.

11. „Budowa  drogi  dojazdowej  do  terenów  komunalnych  w  dzielnicy 
przemysłowej  w  rejonie  ul.  Bema”  -  planowane  jest  wykonanie  projektu  drogi 
dojazdowej do terenów komunalnych zlokalizowanych w dzielnicy przemysłowej.

12. „Zagospodarowanie  terenów komunalnych”  -  planuje się  kontynuację  wykonania 
zagospodarowania terenów komunalnych w rejonie budynków Wojska Polskiego 4 i 6 
oraz  wykonanie  projektu  zagospodarowania  terenów  przy  ul.  Świackiego  „Sępa” 
4/6/8/.

13. „Budowa sieci szerokopasmowej aglomeracji miasta Ełku” - inwestycja realizowana 
z udziałem środków unijnych. W 2012 do wykonania:  wyposażenie węzłów i  CZS, 
dokończenie  budowy  sieci  przyłączeniowej,  dostawa,  montaż  i  uruchomienie 
hotspotów i infokiosków.

14. „Adaptacja  budynku  pokoszarowego  przy  ul.  Kościuszki”  -  zadanie  realizowane 
z udziałem środków zewnętrznych pochodzących z  Funduszu dopłat  na  tworzenie 
lokali socjalnych. Łączna ilość mieszkań przewidzianych do oddania w 2012 roku – 
55, ilość lokali użytkowych – 11. Zakończenie całości prac przewidziane na styczeń 
2012r.

15. I  etap budowy Cmentarza Komunalnego nr 3 w Bartoszach k/Ełku” - inwestycja 
wieloletnia planowana do realizacji  na lata 2012-2014. I  etap obejmuje wykonania: 
ogrodzenia, o0dwodnienia parkingów,cmentarza wraz z infrastrukturą towarzyszącą, 
rozpoczęcie budowy drogi  wewnętrznej,  ciągów pieszych,  budowę wodociągu oraz 
kanalizacji deszczowej.

16. „Rozbudowa  Techno-Parku”  -  na  2012  rok  pozostają  do  wykonania  roboty 
wykończeniowe oraz wykonanie zagospodarowania terenu.

17. „Wyposażenie budynków Techno-Parku w Ełku” - zadanie polega na pełnym 
wyposażeniu  budynków  w  sprzęt  elektroniczny  i  meble  oraz  ogrodzenie  terenu 
Techno-Parku. Projekt zostanie zrealizowany w 2012r.

18.„Poprawa estetyki  i  atrakcyjności  śródmieścia  poprzez zagospodarowanie  Placu 
Jana Pawła II wraz z modernizacja ulicy Wojska Polskiego w Ełku” - zakres zadania 
obejmuje wykonanie przebudowy mostu w ul.  Wojska Polskiego,  wykonanie nowej 



nawierzchni parkingów i chodników zlokalizowanych na Placu Jana Pawła II, wymianę 
dysz  oraz  wykonanie  maszynowni  fontanny,  wykonanie  nasadzeń oraz  elementów 
małej architektury.

19. „Wydatki inwestycyjne – Urząd Miasta” - sporządzenie projektu i wykonanie 
tablic rozdzielczych oraz pionów elektrycznych w budynku głównym Urzędu Miasta. 
Dalsza rozbudowa systemu monitoringu miasta Ełku.

20. „Zakupy  inwestycyjne  Urzędu  Miasta”  -  planowana  jest  kontynuacja  wymiany 
sprzętu komputerowego – zakup 20 zestawów komputerowych oraz zabezpieczenie 
drzwi  wejściowych  w  pomieszczeniach  Urzędu  Miasta  zamkami  elektronicznymi 
z czytnikami kart.

21. „Wykorzystania odnawialnych źródeł energii na ogrzewania budynku Zespołu Szkół 
Samorządowych”  -  do  końca  2011  roku  zostanie  wykonana  wymiana  instalacji 
centralnego ogrzewania. Na 2012 rok pozostaje wymiana kotłów oraz modernizacja 
kotłowni.
Radny Adam Dobkowski – czy planowane jest zwiększenie środków na zakup pomocy 

dydaktycznych dla tej szkoły? Planujemy w roku przyszłym utworzyć na bazie tej szkoły 
szkołę sportową.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  Dyrektor  Ewa  Litman  ma  zrobić  listę 
niezbędnych elementów wyposażenia szkoły tak, by szkoła mogła funkcjonować łącznie 
z  planowanym  umieszczeniem  tam  gimnazjum.  Sala  gimnastyczna  jest  po  remoncie, 
wykonany jest „Orlik” w roku przyszłym planujemy realizację placu zabaw. 

Radny Romuald Szuliński – czy zostanie wykonana bieżnia?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański –na razie bieżni tam nie projektujemy.
Radny Adam Dobkowski – warto zatem zapoznać się z potrzebami szkoły i ująć te 

wydatki w budżecie miasta.
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – z zakupami pomocy naukowych jako miasto 

powinniśmy sobie poradzić.  Szkoła sportowa ma ruszyć od roku szkolnego 2012/213, 
będzie zwiększona subwencja oświatowa na jednego ucznia tak, jak w klasie sportowej.
22. „Rekultywacja  składowiska  odpadów  komunalnych  w  miejscowości  Siedliska 

Gmina  Ełk”  -  w  2012  roku  wykonana  zostanie  warstwa  glebotwórcza,  zabudowa 
roślinna oraz dodatkowo opaska odciekowa z drenażem.

23. „Plac  imprez  plenerowych  przy  ul.  Pułaskiego”  -  wykonanie  zasilania 
energetycznego placu wykona PGE.

24.  „Budowa  zespołu  boisk  sportowych  przy  Szkole  Podstawowej  nr  4  w  ramach 
programu „Moje  Boisko –  ORLIK  2012”  -  planuje  się  wykonanie  kompleksu  boisk 
sportowych wraz z zapleczem socjalnym, oświetleniem oraz ogrodzeniem zgodnie z 
wymogami programu „Moje boisko – ORLIK 2012”.

25.  „Budowa  zespołu  Skate  Parku  przy  ul.  Parkowej  w  Ełku”  -  zadanie  ma  być 
zrealizowane przy ul. Parkowej.

26.  „Zagospodarowanie  brzegów jezior  w miastach partnerskich  – Ełk  i  Oziersk”  - 
dzięki realizacji projektu na cyplu osiedla Jeziorna powstanie plaża miejska.

27.  „Budowa hali sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2” -  planowana jest budowa 
hali  sportowej przy Szkole Podstawowej nr 2 z udziałem środków pochodzących z 
Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. Założono 3-letni cykl realizacji zadania w latach 
2011-2013.  Budynek ma być  zlokalizowany na zapleczu Gimnazjum nr  1  i  Szkoły 
Podstawowej  nr  2,  dwukondygnacyjny,  powierzchnia  zabudowy  1625,6  m2, 
powierzchnia  użytkowa  1931,7  m2,  kubatura  16163  m3,  boisko  wielofunkcyjne  o 
wymiarach 20mx30m, bieżnia 4x50m, rozbieżnia i skocznia w dal. 
Radny Wojciech Kwiatkowski – czy termomodernizacja w SP nr 4 jest już zakończona? 

Elewacja jest ocieplona tylko do parteru, nie ocieplono pomieszczeń piwnicznych.
Prezes Zespołu Inwestycji sp. z o.o. Halina Bender – jest już zgłoszenie do odbioru. 

Jest to koniec etapu, na który był ogłoszony przetarg.



Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  remont  był  realizowany  ze  środków 
remontowych przeznaczonych na placówki oświatowe. Do tego tematu wrócimy, musimy 
wiedzieć,  jakie  w roku  przyszłym otrzymamy środki  na  ten  cel  z  MEN.  Na przełomie 
stycznia-lutego  przyszłego  roku  dokonamy  przeglądu  szkół  pod  kątem  potrzeb 
remontowych.

Radny Wojciech Kwiatkowski – do Komisji  Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku 
wpłynęły następujące pisma:
1)  Mieszkańców  bloku  przy  ul.  Piwnika  Ponurego  6  z  prośbą  o  zmianę  projektu 
przebudowy ulicy  Piwnika  Ponurego  przy bloku  nr  6  odnośnie  miejsc  parkingowych  i  
przeniesienia zatoki autobusowej. 
   Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  to  jest  duża  inwestycja  związana  z 
przebudową ul. Piwnika Ponurego. Musimy zobaczyć w terenie, jak to wygląda. Będzie 
pewnie potrzeba wykonania projektu zastępczego.
2)   Mieszkańców domów jednorodzinnych  przy  ul.  Wileńskiej  postulujących  o  objęcie 
zakresem wykonania również odcinka drogi i długości około 100 metrów, prowadzącej do 
budynków ich mieszkańców.
     Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeśli pojawią się w ciągu roku wolne środki 
budżetowe,  będziemy chcieli  to  zadanie  dokończyć.  Pozostał  kawałek  do  wykonania, 
podjazd, odwodnienie.
Mieszkańców oraz właścicieli  firm mających swoją siedzibę przy ul.  Słonecznej w Ełku 
zwracający się o ujęcie w planach remontowych na 2012 rok ul. Słonecznej.
    Prezes Zespołu Inwestycji  sp. z  o.o.  Halina Bender – to duża inwestycja,  trzeba 
wykonać nie tylko nawierzchnię ale i odwodnienie. Na pewno to zadanie trzeba będzie 
zacząć  realizować,  ale  pytanie  –  czy  akurat  w  tym  momencie.  Całkowity  koszt  tej  
inwestycji to około 4 mln zł.
    Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  dobrze  byłoby  tutaj  znaleźć  partnera 
finansowego i środki zewnętrzne.
    Radny Bogusław Wisowaty – może należałoby na początek znaleźć około 5 tys. zł w 
środkach na remonty dróg i chociaż połatać dziury w tej ulicy.
    Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – tych potrzeb jest bardzo dużo. Nasze 
ulice służą całej społeczności, ale trzeba brać pod uwagę nasze możliwości budżetowe i 
pewne  priorytety.  Dlatego  też  wnioskuje  o  rozważenie  możliwości  dokończenia  ulicy 
Wileńskiej.  Następne  zadania  sukcesywnie,  jak  będą  pojawiały  się  wolne  środki 
budżetowe. Należy też strać się o środki zewnętrzne.
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – my podejmujemy próby pozyskania środków 
zewnętrznych na te ulice, które są dla nas konieczne i strategiczne dla miasta.
    Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – określenie naszych potrzeb i 
priorytetów to jedno natomiast drugie to możliwości  pozyskania środków z programów 
zewnętrznych, jeśli będą się pojawiać.
     Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  będziemy  tworzyć  listę  takich  zadań 
rezerwowych.  Jak  w  trakcie  roku  budżetowe  pojawią  się  wole  środki  zaczniemy 
wprowadzać do budżetu miasta.
    Radny Tomasz Przekop – pojawia się coraz większy problem na ul. Grunwaldzkiej.  
Niszczeje nawierzchnia, studzienki są pozapadane. Brak jest miejsc parkingowych. Czy 
nie można wyasygnować jakiś środków?
     Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – przyjrzymy się, jak wygląda stan nawierzchni  
na tej ulicy.
    Radny  Wojciech  Kwiatkowski  –  jest  jeszcze  jedno  pismo  mieszkańców  osiedla 
Jeziorna-Baranki  zamieszkałych  przy  ul.  Wiosennej,  Letniej,  jesiennej  i  Spacerowej 
zwracających się z prośbą o wykonanie oświetlenia oraz utwardzenia nawierzchni dróg 
dojazdowych.
     Prezes Zespołu Inwestycji  sp. z  o.o. Halina Bender –to zadanie nie znalazło się  



w budżecie  miasta  ze  względu  na  szczupłość  środków budżetowych.  Wpierw  trzeba 
byłoby ustawić krawężniki, później wykonać oświetlenie. Trzeba byłoby odnowić projekt, 
pozwolenie na budowę.
    Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jerzy Czepułkowski – dobrze byłoby, aby Prezydent 
Miasta udzielił zainteresowanym odpowiedzi na te pisma.
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jeśli taki wniosek z Komisji trafi do Prezydenta 
Miasta to my udzielimy odpowiedzi.

    Komisja Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku  na posiedzeniu 
połączonym   z  Komisją  Budżetową i  Rozwoju Gospodarczego Rady Miasta Ełku,  po 
omówieniu projektu budżetu miasta Ełku na 2012 rok zwraca się o udzielenie odpowiedzi 
na następujące pisma:
- mieszkańców oraz właścicieli firm mających swoją siedzibę przy ul. Słonecznej w Ełku 
zwracający się o ujęcie w planach remontowych na 2012 rok ul. Słonecznej,
-  mieszkańców  osiedla  Jeziorna-Baranki  zamieszkałych  przy  ul.  Wiosennej,  Letniej, 
jesiennej  i  Spacerowej  zwracających  się  z  prośbą  o  wykonanie  oświetlenia  oraz 
utwardzenia nawierzchni dróg dojazdowych,
-  mieszkańców  domów  jednorodzinnych  przy  ul.  Wileńskiej  postulujących  o  objęcie 
zakresem wykonania również odcinka drogi i długości około 100 metrów, prowadzącej do 
budynków ich mieszkańców,
- mieszkańców bloku przy ul. Piwnika Ponurego 6 z prośbą o zmianę projektu przebudowy 
ulicy Piwnika Ponurego przy bloku nr 6  odnośnie miejsc parkingowych i  przeniesienia 
zatoki autobusowej. 

Prosimy  oprzeć  się  o  informację  Prezydenta  Miasta  przedłożoną  radnym  na 
posiedzeniu Komisji, które z tych zadań mogą zostać umieszczone w budżecie przyszłego 
roku.
    Referat Projektów Inwestycyjnych – Magdalena Klimowicz omówiła wykaz planowanych 
zadań Wydziału Strategii i Rozwoju:
1. „Ełckie Centrum Rewitalizacji  Społecznej” -  projekt będzie realizowany w okresie od 
października 2011r.  do końca listopada 2012r.  W ramach projektu  zakupione zostanie 
wyposażenie  do  sali  konferencyjnej  oraz  biura  projektu,  które  mieścić  się  będą  w 
kamienicy przy ul. Małeckich 3, powstanie Szkoła Pedagogów Ulicznych i Animatorów dla 
uczestników  wyłonionych  w  drodze  naboru,  szkoła  prowadzić  będzie  treningi 
interpersonalne i sesje szkoleniowe.
2.  „Rozwój  systemu  wsparcia  działalności  innowacyjnej  młodzieży  w  ramach 
transgranicznej współpracy” - celem projektu jest zbudowanie sieci młodych innowatorów 
poprzez  utworzenie  Międzynarodowego  Klubu  Młodych  Innowatorów  oraz  utworzenie 
i wyposażenie Szkoły Młodego Einsteina w Ełku.
3. „Wspólne działania szansą na sukces – inwestuj  w Polsce Wschodniej”  -  promocja 
inwestycyjna  Polski  Północno-Wschodniej  w  partnerstwie  z  miastami:  Elblągiem, 
Suwałkami  i  Zambrowem.  Zakupy  inwestycyjne  dotycząc  sprzętu  niezbędnego  do 
realizacji projektu – sprzęt komputerowy i drukarka.
4.  „E-usługi  w Ełku  dla  przedsiębiorców”  -  zakup wyposażenia  serwerowni  na  terenie 
Techno-Parku.  Stworzenie  Wirtualnego  Biura  dla  przedsiębiorców  oraz  korzystanie 
z oprogramowania prawniczego Lex.
    Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił następujące zadania:
1.  Biuro  Obrony  Cywilnej  i  Spraw  Wojskowych  –  pion  ochrony  –  zakup  i  montaż 
akustycznej  syreny alarmowej,  która wejdzie  w skład istniejącego Miejskiego Systemu 
Alarmowania. Syrena zostanie zamontowana na os. Jeziorna. 
2.  Wydział  Planowania  i  Gospodarki  Nieruchomościami  –  w  ramach  planowanych 
wydatków przewiduje się nabycie nieruchomości:



- położonych na os. Jeziorna pod promenadę nadjeziorną (III etap) o łącznej powierzchni 
0,2564 ha – 470.000 zł,
- położonej przy ul. Piłsudskiego 1 (obecna siedziba Straży Pożarnej) za cenę obniżoną w 
wysokości 300.000 zł płatnej w formie dofinansowania kontynuacji inwestycji modernizacji  
strażnicy Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej przy ul. Suwalskiej 50.
- 20 działek z pozostałością garaży w kompleksie przy ul.  Przytorowej  (obok PEC sp. 
z  o.o.)  celem  ujednolicenia  stanu  władania  i  przeprowadzenia  kompleksowych  prac 
rozbiórkowych,  oraz  nabycie  5  nieruchomości  zabudowanych  garażami  przy  ul.  Armii 
Krajowej celem umożliwienia połączenia pasażu pieszego przy galerii handlowej z pasem 
drogi publicznej Armii Krajowej.
3.  Biuro  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Narkomanii  – 
dofinansowanie budowy wielofunkcyjnego boiska przy Oratorium św. Jana Bosko w Ełku 
w  ramach  tworzenia  infrastruktury  do  prac  animacyjnych  z  dziećmi  i  młodzieżą 
w środowisku otwartym oraz tworzenie osiedlowych placów integracji dzieci i młodzieży 
„Mały sport na wielkich osiedlach”.
   Naczelnik Wydziału Planowania i Spraw Społecznych Aneta Werla omówiła następujące 
zadania:
1.  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  –  finansowanie  wydatków  na  doposażenia 
stołówek szkolnych i przedszkolnych – zakup doposażenia, m.in. zmywarki przemysłowej, 
kotła warzelnego, patelni elektrycznej.
2. Scena na Granicy – zakończenie realizacji projektu przewidziano na 31 grudnia 2012 
roku. Do końca 2011 roku planowane jest wykonanie 30% robót budowlanych. Pozostałe 
70% planowane do wykonania do końca czerwca 2012 roku. Jak najszybsze rozliczenie 
finansowe projektu związane jest z uzyskaniem pożyczki w kwocie 3.990.000 zł, dzięki  
której możliwy będzie zwrot poniesionych nakładów już w 2012 roku.
3. Udział w spółce „Pro-Medica” - realizacja wieloletniego planu inwestycyjnego na lata 
2012-2016 obejmująca następujące inwestycje:
- budowa oddziału anestezjologii i intensywnej terapii w wysokości 6.150.000 zł,
- blok operacyjny – 9.840.000 zł,
- pozostałe inwestycje – 6.123.500 zł.
4.  Miejski  Ośrodek  Sportu  i  Rekreacji  –  zakupy  inwestycyjne  m.in.  wymiana  jacuzzi, 
wymiana ogrodzenia na stadionie.
5.  Realizacja  projektu  „Modernizacja  i  Rozbudowa  Regionalnego  Systemu  Informacji 
Turystycznej  – RPO Warmia i  Mazury”  -   zaplanowano wydatki  budżetowe na zakupy 
inwestycyjne.

Radny  Tomasz  Przekop  zwrócił  uwagę,  że  zakupy  inwestycyjne  MOSiR  nie  dają 
w  sumie  207  tys.  zł,  prosi  zatem  o  podanie  dokładnych  kwot  i  na  co  mają  być 
przeznaczone.

Radny Wojciech Kwiatkowski zwrócił uwagę, że wkład do MZK sp. Z o.o. miał być na 
zakup 3 autobusów i 15 wiat przystankowych.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel – rzeczywiście wstępnie była to kwota 4 mln zł, ale 
wszystkie wydatki uległy jeszcze weryfikacji i tutaj zostały zredukowane do 2 mln zł.

Podobnie jest w przypadku „Pro-Medica” miała być kwota 1 mln zł, naszego wkładu do 
inwestycji a jest 500 tys. zł. Ponadto wpisano poręczenie kredytu do spółki „Pro-Medica”.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  zadanie  zapewnienie  bezpieczeństwa 
i porządku na terenie miasta Ełku – 30 tys. zł  na zakup zestawu dla służb ratowniczych.

Naczelnik Wydziału MK Andrzej Semeńczuk omówił zadnia związane z wniesieniem 
wkładu pieniężnego do MZK. sp. z o.o. PWiK sp. z .o.o. oraz wpłaty na rzecz związku 
gminnego na dofinansowanie zadania inwestycyjnego – budowa drogi  do składowiska 
odpadów  w Siedliskach.

Przewodniczący Komisji  Dariusz  Wasilewski  powiedział,  że  do  Komisji  Budżetowej 
i Rozwoju Gospodarczego oprócz pism, o których była już mowa tj.:



- mieszkańców oraz właścicieli firm mających swoją siedzibę przy ul. Słonecznej w Ełku 
zwracający się o ujęcie w planach remontowych na 2012 rok ul. Słonecznej,
-  mieszkańców  osiedla  Jeziorna-Baranki  zamieszkałych  przy  ul.  Wiosennej,  Letniej, 
jesiennej  i  Spacerowej  zwracających  się  z  prośbą  o  wykonanie  oświetlenia  oraz 
utwardzenia nawierzchni dróg dojazdowych,
-  mieszkańców  domów  jednorodzinnych  przy  ul.  Wileńskiej  postulujących  o  objęcie 
zakresem wykonania również odcinka drogi i długości około 100 metrów, prowadzącej do 
budynków ich mieszkańców,
- mieszkańców bloku przy ul. Piwnika Ponurego 6 z prośbą o zmianę projektu przebudowy 
ulicy Piwnika Ponurego przy bloku nr 6  odnośnie miejsc parkingowych i  przeniesienia 
zatoki  autobusowej,  wpłynęły  jeszcze  pisma  Rady  Rodziców  i  Rady  Pedagogicznej 
Miejskiego  Przedszkola  i  Żłobka  „Ekoludki”  zwracających  się  z  prośbą  o  ogrodzenie 
terenu przedszkola przy  ul. Kilińskiego 48 i Pięknej 20. Za tymi pismami poszedł wniosek 
Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny o wniesienie autopoprawki przez Prezydenta Miasta  do 
projektu budżetu miasta na 2012 na wykonanie ogrodzenia posesji przedszkola „Ekoludki”  
w wysokości 125 tys. zł oraz 10 tys. zł na wykonanie monitoringu tego obiektu.
Z przyczyn formalnych – nie wskazano źródła sfinansowanie nie może być on głosowany. 
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – ten wniosek był dyskutowany na posiedzeniu 
Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny. Musimy znać ostateczną kwotę subwencji oświatowej, 
jaka  otrzymamy  w  2012  roku  do  budżetu  miasta.  Jeśli  środki  na  to  pozwolą,  to 
rozpoczniemy realizację chociaż w części.
    Radny Bogusław Wisowaty  zwrócił się, aby w ramach środków remontowych brygada 
p. Fedyka naprawiła kawałek placu za Urzędem Pracy.
    Wiceprzewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski  zwrócił się o dokończenie 
remontu chodników przy ul. Suwalskiej.
    Prezes Zespołu Inwestycji sp. z o.o. Halina Bender powiedziała, że remont chodników 
wykonywała Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad o/Olsztyn, nie było to nasze 
zadanie.
   Naczelnik Wydziału PiSS Aneta Werla podała właściwe kwoty na planowane wydatki 
inwestycyjne MOSiR:
- wymiana jacuzzi – 45.000 zł,
- ogrodzenie na stadionie – 48.000 zł,
- monitoring – 114.000 zł,
- maszyna czyszcząco-froterująca – 15.000 zł.
   Radny Wojciech Kwiatkowski zwrócił się o podanie tych wydatków na piśmie.
    Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Wojciech Kwiatkowski 
poinformował,  że  kończy w tym momencie  posiedzenie  Komisji  Mienia  Komunalnego, 
Prawa i Porządku.  

* * *
   Przewodniczący Komisji  Dariusz  Wasilewski  powiedział,  że  do Komisji  Budżetowej 
i  Rozwoju  Gospodarczego  zostały  skierowane  wnioski  Komisji  Zdrowia  i  Spraw 
Społecznych  –  w  większości  najważniejszy  wniosek  został  uwzględniony  przez 
Prezydenta Miasta.
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański powiedział, że w styczniu-lutym przyszłego roku 
wraz z Wydziałem Edukacji dokonamy oglądu naszych placówek oświatowych pod kątem 
potrzeb remontowych. Jeśli więc wykonanie ogrodzenia przedszkola „Ekoludki” znajdzie 
się w naszych priorytetach, to przystąpimy do realizacji, na razie jednak brak nam źródła 
pokrycia tych wydatków.
    Radny Wojciech Kwiatkowski zwrócił się z pytaniem – ile kosztuje impreza „Ogień i 
woda”?  Naczelnik Wydziału PiSS Aneta Werla  - około 70 tys. zł.
   Radny  Wojciech  Kwiatkowski  powiedział,  że  chciałby  w  związku  z  tym  postawić 
wniosek, aby pieniądze z Festiwalu „Ogień i woda” przeznaczyć na wykonanie ogrodzenia 



przedszkola  „Ekoludki”.  Radni  powinni  mieć  świadomość,  że  takie  ilości  fajerwerków 
zatruwają nasze środowisko. Wytwarzane są toksyczne związki radu, bromu, potasu o 
okresie rozkładu do 40 lat. To wszystko spada na nasze miasto. Jeśli więc nie całą kwotę 
przeznaczyć na ogrodzenie, to chociaż część, a festiwal ograniczyć do części imprez na 
wodzie.
   Radny Adam Dobkowski powiedział,  że ze swojej strony proponuje również znaleźć 
środki na wykonanie ogrodzenia przedszkola „Ekoludki” oraz bieżni przy Zespole Szkół 
Samorządowych.
    Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – musimy mieć więcej danych, jaką wolną kwotą 
będziemy mogli dysponować. Natomiast Festiwal „Ogień i woda” przyciąga wielu ludzi, nie 
tylko mieszkańców Ełku, ale również turystów. Szukamy takich rozwiązań, które pozwolą 
w miarę płynnie realizować nasze zadania.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  Komisja  Oświaty,  Kultury 
i  Rodziny  sformułowała  swój  wniosek  i  nie  chciałby,  aby  teraz  ten  wniosek  stal  się 
zarzewiem konfliktu. Prezydent zadeklarował, że jeśli uwolnią się środki, to zostaną one 
przekazane na rozpoczęcie tego zadania. Impreza „Ogień i woda” to droga impreza, ale 
cieszy się  ona  dużym zainteresowaniem.  Niewykluczone,  że  jeśli  wpływy  z  podatków 
przekazywanych z budżetu państwa do budżetu miasta będą dużo niższe niż planowane, 
to z części imprez Prezydent Miasta zrezygnuje.

Radny Wojciech Kwiatkowski powiedział,  że nie widzi woli  większości i  wobec tego 
rezygnuje i wycofuje swój wniosek.

Do punktu  4- go 
Wiceprezydent  Miasta  Ełku  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie 

zatwierdzenia  na  terenie  Gminy  Miasta  Ełk  taryfy  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 stycznia 2012 roku do dnia 31 
grudnia 2012 roku. Zmiany polegają na zwiększeniu wysokości  stawek taryf  za pobór 
wody i odprowadzenia ścieków w stosunku do roku 2011 dla gospodarstw domowych o 
8% dla pozostałych odbiorców o 7,8%. Proponowana taryfa wynika ze wzrostu kosztów 
ponoszonych  przez  Spółkę  na  utrzymanie  infrastruktury  technicznej,  w  tym  na 
eksploatację  wód  głębinowych,  oczyszczalnię  ścieków  mechaniczno-bilogiczną,  sieci 
wodociągowej o długości około 139 km (wzrost o ok. 6 km), sieć kanalizacyjną o długości  
około 99 km (wzrost o około 3 km) oraz przepompownie ścieków w ilości 15 sztuk (wzrost 
o  3).  Rok  2012  będzie  wymagał  od  przedsiębiorstwa  przygotowania  nakładów 
inwestycyjnych rzędu 18.082 tys zł w ramach zadania pn „Poprawa gospodarki wodno-
ściekowej aglomeracji – Ełk” w latach 2008-2013. Planowany do osiągnięcia przez spółkę 
w roku 2012 zysk w wysokości 1.357 tys. zł (7,1% wskaźnik zyskowności) pozwoli na:
− przeznaczenie  całości  amortyzacji  na  prowadzenie  działalności  modernizacyjnej 

w posiadanym majątku trwałym,
− przeznaczenie części zysku na roboty inwestycyjne w zakresie robót wodociągowo-

kanalizacyjnych,
− utrzymanie płynności finansowej,
− przekazanie  części  zysku,  zgodnie  w wymogami  Kodeksu Spółek  Handlowych,  na 

fundusz rezerwowy,
Dodatni wynik finansowy jest również argumentem dla banków na udzielenie kredytów 
niezbędnych do współfinansowania projektu pn „Poprawa gospodarki  wodno-ściekowej 
aglomeracji – Ełk” w latach 2008-2013. 
Ceny i stawki opłat zawarte w taryfie określono na podstawie niezbędnych przychodów 
dla prowadzenia działalności w zakresie  zbiorowego zaopatrzenia w wodę  i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasta Ełk. Przedmiotowy wniosek taryfowy był 
poddany weryfikacji kosztów pod względem celowości ich ponoszenia.
Wywiązała się dyskusja.



Radny Bogusław Wisowaty powiedział, że w imieniu Klubu radnych „Dobro Wspólne” 
składa  wniosek  by  proponowaną  stawkę  taryfy  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 stycznia 2012 roku do dnia 31 
grudnia 2012 roku zwiększyć o 6% czyli o 2% mniej niż w projekcie uchwały.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – Rada Miasta podejmuje uchwałę 
albo o zatwierdzeniu proponowanej taryfy albo o odmowie, jeśli nie spełnione są przepisy 
zawarte  w  ustawie.  Innej  możliwości  nie  ma.  Tej  taryfy  sami  nie  możemy  obniżyć,  
wnioskodawcą jest Prezydent Miasta. Wnioskowana taryfa była sprawdzana pod kątem 
zgodności z prawem przez merytoryczny wydział Urzędu Miasta.
Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Jerzy Czepułkowski  –  jeżeli  chcemy przyjąć  niższą 
stawkę taryfy trzeba w budżecie miasta wskazać źródło sfinansowania naszej dotacji do 
działalności PWiK. Inicjatywa powinna jednak wynikać z decyzji  Prezydenta Miasta i musi 
wynikać z przedłożonej dokumentacji.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – mając na uwadze zdania wypowiadane na 
posiedzeniu Komisji, pochylimy się jeszcze raz nad wnioskiem taryfowym przedłożonym 
przez PWiK.

Zastępca Dyrektora do spraw ekonomiczno - finansowych  PWiK sp. z o.o.– Andrzej 
Randzio – takie działanie jak proponuje w tej chwili Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański 
powinno być zrobione na etapie wcześniejszych uzgodnień. Proponowana stawka  taryfy 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę  i zbiorowe odprowadzanie ścieków była uzgodniona 
z  Radą  Nadzorczą  spółki  i  Prezydentem  Miasta.  Nie  ma  tutaj  żadnych  uchyleń 
w  procedurze  i  taryfa  pomimo,  że  zostanie  odrzucona  przez  Radę  Miasta  wejdzie 
automatycznie.

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk – na etapie sczytywania 
ponoszonych kosztów przez PWiK, nic się tutaj nie zmieni. Można pochylić się jedynie 
nad poziomem ewentualnych planowanych zysków spółki. Jeśli Prezydent Miasta złoży 
swój autorski projekt uchwały, to jeszcze do wyjaśnienia pozostanie czy będzie on prawnie 
honorowany. 

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – przyjrzymy się tej możliwości. Dlaczego tylko 
ten dokument jest dopiero teraz dyskutowany przez Komisję.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  –  Komisje  i  radni  w  pierwszej 
kolejności oczekiwali na propozycję Pana Prezydenta Miasta w formie projektu uchwały.

Radny Bo9gusław Wisowaty powiedział, że podtrzymuje swój wniosek.
Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  –  wniosek  jest  niezgodny 

z prawem, trzeba wskazać wysokość i źródło sfinansowania.
Radny  Bogusław  Wisowaty  powiedział,  że  wobec  powyższego  zatem  wniosek 

wycofuje, ale na sesji Rady Miasta będzie wnioskował, aby Rada Miasta tego projektu 
uchwały nie opiniowała.

Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Wasilewski,  po  zakończeniu  dyskusji  poddał  pod 
głosowanie przedłożony projekt uchwały.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  0  głosami  „za”  przy  7  głosach  „przeciw” 
i  4   głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  negatywnie  projekt  uchwały  w  sprawie 
zatwierdzenia  na  terenie  Gminy  Miasta  Ełk  taryfy  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę 
i zbiorowe odprowadzanie ścieków na okres od dnia 01 stycznia 2012 roku do dnia 31 
grudnia 2012 roku.  

* * *
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały w sprawie  zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2011 – 2027, który zawiera zmianę:
1) w załączniku nr 1:
- korekta dochodów i wydatków 2011 roku - zgodnie z projektem uchwały w sprawie zmian 



w budżecie, zmiany uwzględniające projekt budżetu na rok 2012
- zwiększenie deficytu budżetu 3 563 524 zł oraz przeniesienie planowanej emisji obligacji 
z 2012 roku w wysokości 3 450 000 zł na rok 2011.
- została przeniesiona kwota planowanej spłaty pożyczki przez ECK w wysokości 570 tys.  
zł z roku 2011 na 2012 r.
2) w załączniku nr 2:
- korekta prognozy długi i  spłat zobowiązań na lata 2011-2027 zgodnie z załącznikiem 
nr 1,
3) w załączniku nr 3:
 -  przesuniecie  terminu  realizacji  z  2011  roku  na  2012-2014  czterech  przedsięwzięć 
realizowanych  z  udziałem  środków  z  UE,  tj:  „Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzną 
polsko–rosyjskiej  współpracy”,  „Opracowanie koncepcji  zagospodarowania Miasta Ełk  i 
oraz  Miasta  Oziersk  pod  infrastrukturę  dla  dzieci  i  młodzieży”,  „Biuro  wspierania 
przedsiębiorczości”, „Minione trakcyjne mieszkańców Ełku i Ozierska – historia mówiona”,
-  zmiana  nazwy  zadania  –  „Rekultywacja  składowiska  odpadów  komunalnych 
w miejscowości Siedliska Gmina Ełk”. 
Uwzględnione  zostaną  jeszcze  poprawki  wynikające  z  autopoprawek  wniesionych  do 
zmian w budżecie miasta na 2011 rok.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Ełku na lata 2011 – 2027.

* * *
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

miasta Ełku na 2011 rok:
I) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji
1. Zmniejsza  się  wydatki  ze  środków własnych  w  2011  r.  o  kwotę  –  2 000  PLN na 

zadaniu inwestycyjnym pn. „Elewacja budynku szkolnego Szkoły Podstawowej Nr 4 
w Ełku”.

2. Zwiększa się wydatki ze środków własnych w 2011 r. o kwotę + 2 000 PLN 
z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn. „Program: „Radosna Szkoła”,w ramach 
którego realizowane będą place zabaw przy Szkole Podstawowej Nr 2, 3 i 9.

II)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Edukacji
1. Zwiększenie dochodów o kwotę 60.000 zł z tytułu wpłat innych gmin jako zwrot kosztów 
dotacji  udzielanej  przedszkolom  niepublicznym,  do  których  uczęszczają  mieszkańcy 
innych  gmin.  Zwiększenie   wydatków o  kwotę  ogółem 127  024 zł  na  zabezpieczenie 
wypłat wynagrodzeń. Brakujące środki na wydatki w wysokości 67 024 zł zostaną pokryte 
wolnymi środkami.
2. Przesunięcie środków z rozdziału 80195 do rozdziału 85415 kwoty 100 zł na stypendia 
dla  uczniów  za  wyniki  w  nauce.  Kwota  powyższa  zapewni  zrealizowanie  w  100% 
przyznanych  przez  komisję  stypendiów,  które  wręczy  Prezydenta  Miasta  dla  uczniów 
naszych szkół. 
3. Przesunięcie środków z rozdziału 60016 z zadania inwestycyjnego –„Przebudowa ulic: 
11-Listopada i Kajki w Ełku” do rozdziału 80101 kwoty 56.000 zł na wydatki inwestycyjne - 
zakup  dwóch  odśnieżarek  na  boiska  „Orlik”  dla  Szkoły  Podstawowej  nr  5  i  ZSS. 
Odśnieżarki  będą  służyły  do  prawidłowego  utrzymania  stanu  płyt  boisk,  które  będą 
eksploatowane również w okresie zimowym. 
4.  Przesunięcia  pomiędzy  rozdziałami  80101,  80103,  80104,  80110,  80148,  85401 
i  pomiędzy paragrafami  wydatkowymi  dokonane  są  na  wnioski  dyrektorów szkół  i  po 
przeprowadzonej  analizie wydatków na wynagrodzenia.  Kwoty zwiększeń i  zmniejszeń 



dotyczą paragrafów wynagrodzeń i pochodnych od wynagrodzeń w takim zakresie, aby 
można było zapewnić wypłaty wynagrodzeń dla nauczycieli oraz administracji i obsługi w 
szkołach. Przesunięcia dotyczą:
- w SP 2 zwiększenia wydatków ogółem o kwotę  11.555 zł,
- w SP 3 zwiększenia wydatków ogółem o kwotę    9.460 zł,
- w SP 4 zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę   3.497 zł,
- w SP 5 zwiększenia wydatków ogółem o kwotę   17.759 zł, 
- w ZSS zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę  2.980 zł,
- w SP 7zwiększenia wydatków ogółem o kwotę   27.594 zł 
- w SP 9 zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę 1.393 zł,
- w Gimnazjum nr 1 zmniejszenia wydatków o kwotę ogółem 15.960 zł,
- w Gimnazjum nr 2 przesunięcia pomiędzy paragrafami wydatkowymi na kwotę ogółem 
2.000 zł,
- w Miejskim Przedszkolu „Perełka” zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę 1.910 zł,
- w Miejskim Przedszkolu „Bajka” zwiększenia wydatków ogółem o kwotę 44.127 zł,
- w  Miejskim Przedszkolu „Mali Odkrywcy” zwiększenia wydatków ogółem o kwotę 
41 769 zł,
- w Miejskim Przedszkolu „Słoneczna Ósemka” zmniejszenia wydatków ogółem o kwotę 
12.500 zł
5. Przesunięcia w rozdziale 80104 pomiędzy paragrafami kwoty  41.375 zł, dotyczą zadań 
realizowanych przez Przedszkola Niepubliczne oraz zapewnienia środków na dotacje 
dla przedszkoli. 
6.  Przesunięcia  w  rozdziale  80146  pomiędzy  paragrafami  kwoty   6.630  zł,  dotyczą 
zmniejszenia  wydatków na wynagrodzenia  i  pochodne od wynagrodzeń dla  doradców 
metodycznych  oraz  zwiększenia  wydatków  bieżących  realizowanych  w  ramach 
dokształcania i doskonalenia nauczycieli. 
7. Do wniosku dołącza się załącznik ze zmianami do dochodów gromadzonych 
na wydzielonych rachunkach jednostek budżetowych oraz wydatków nimi finansowanych. 

III)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział 
Planowania Strategicznego i Rozwoju
1. Gmina Miasto Ełk przystąpiła do projektu pt. „Minione tradycje mieszkańców Ełku 
i  Ozierska  –  historia  mówiona”,  którego  budżet  wynosi  99 300  zł.  Realizacja  projektu 
zaplanowana była  na  01.08.2011  r.  –  31.12.2011  r.  W związku  z  przedłużającym się 
działaniami  w  projekcie,  wydatki  związane  z  organizacja  konferencji  podsumowującej 
projekt  oraz  promocja  projektu  w  prasie  zostały  przesunięte  na  styczeń   2012  rok. 
Przesunięcie  wydatku  nie  będzie  miało  wpływu  na  realizację  projektu,  osiągnięcie 
wskaźników produktu i rezultatu. 
2.  Realizację  projektu  „Opracowanie  koncepcji  zagospodarowania  miasta  Ełku  oraz 
miasta Oziersk pod infrastrukturę dla dzieci i młodzieży” zaplanowano w 2011 r. Jednak 
złożony  we wrześniu 2010 r. wniosek aplikacyjny nie został jeszcze oceniony. W związku 
z powyższym zaplanowane do realizacji w roku 2011 działania i koszty z nimi związane 
muszą zostać przeniesione na rok 2012.     
3.  Realizację  projektu  „Biura  wspierania  przedsiębiorczości”  zaplanowano  w  2011  r.  
Jednak złożony we wrześniu 2010 r. wniosek aplikacyjny nie został jeszcze oceniony. W 
związku  z powyższym zaplanowane do realizacji w roku 2011 działania i koszty z nimi  
związane muszą zostać przeniesione na rok 2012.
4.  Realizację  projektu  „Rozwój  turystyki  aktywnej  płaszczyzna  polsko-rosyjskiej 
współpracy”  zaplanowano  w  2011  r.  Jednak  złożony  we  wrześniu  2010  r.  wniosek 
aplikacyjny  nie  został  jeszcze  oceniony.  W  związku  z  powyższym  zaplanowane  do 
realizacji w roku 2011 działania i koszty z nimi związane muszą zostać przeniesione na 
rok 2012.



IV) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji 
i Spraw Społecznych
1. Zmiany w planie dochodów i wydatków MOSiR wynikają z konieczności skorygowania- 
obniżenia dochodów budżetowych o 250 000 zł spowodowanych: wydłużeniem przestoju 
w parku wodnym, zubożeniem społeczeństwa, zmniejszeniem ilości zajęć szkolnych na 
hali  sportowo-  widowiskowej,  udzieleniem  rabatów  na  treningi  klubów  sportowych, 
zaległościami  w  opłatach  za  dzierżawione  pomieszczenia.  Zaproponowane  zmiany 
wydatków budżetowych dotyczą głównie ich zmniejszenia również o 250 000 zł. Zostały 
wprowadzone  niezbędne  oszczędności,  ze  względu  na  to,  że  niemożliwe  będzie 
wykonanie zaplanowanie dochodów budżetowych.
W/w  oszczędności  dotyczyć  będą:  rezygnacji  z  części  remontów,  które  mogą  być 
wykonane  w  poźniejszym  terminie,  obniżenia  wydatków  na  zakup  pozostałych  usług, 
zmniejszenia  wydatków  na  zakup  energii  (mniejsze  zapotrzebowanie  na  energię 
elektryczną,  ciepło  i  wodę podczas przestoju  na  pływalni),  zmniejszenia  wydatków na 
szkolenia pracowników, niewykorzystania środków w związku z rezygnacją organizacji gali 
boksu.  Zwiększenie wydatków- składki  na PFRON- spowodowane jest dostosowaniem 
planu do potrzeb jednostki i wynika ze wzrostu przeciętnego miesięcznego wynagrodzenia 
w gospodarce narodowej w poszczególnych kwartałach 2011 roku. 
Ogólna kwota dochodów i wydatków budżetowych została zmniejszona o kwotę 250000 
zł,  co powoduje, że różnica między wydatkami i dochodami budżetowymi w aktualnym 
planie i  planie po zmianach jest taka sama. Oznacza to,  że wprowadzone zmiany nie 
spowodują zwiększenia środków wydatkowanych przez Urząd Miasta. 
2. Zmian w rozdziałach 85214, 85216, 85219 dokonano na podstawie decyzji Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego  (zwiększono  środki  na  wypłatę  zasiłków  stałych,  okresowych 
i wypłatę dodatków dla pracowników socjalnych). Ponadto - po weryfikacji planu wydatków 
-   zwiększono wydatki na opłaty za pobyt mieszkańców w Domach Pomocy Społecznej. 
Podyktowane  jest  to  dużym  wzrostem  liczby  umieszczanych  osób.  W  tym  roku 
umieszczono  już  13  nowych  osób.  Zwiększono  również  środki  na pogrzeby 
podopiecznych.
3. Zwiększeniu budżetu w dziale 921, rozdziale 92113, paragrafie 2480 - o kwotę 12 000 
zł.  Zmiany w budżecie polegają na zwiększeniu planu w dziale  921,  rozdziale  92113, 
paragraf 2480 – na dotację podmiotową dla Ełckiego Centrum Kultury. 
V)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Biuro 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii
Zwiększeniu wydatków w budżecie miasta na 2011r. o kwotę 27 381 zł pochodzącą z opłat 
za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, które przeznaczone będą na realizację 
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011 rok.
W związku z art. 182 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 
dochody  z  opłat  za  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów  alkoholowych  mogą  być 
wykorzystywane jedynie na realizację gminnych programów profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych i gminnych programów przeciwdziałania narkomanii i nie mogą 
być przeznaczone na inne cele.
W  nawiązaniu  do  powyższego  zwiększa  się  wydatki  w  dziale  851  rozdział  85154 
Przeciwdziałanie  Alkoholizmowi  z  przeznaczeniem  na  realizację  Miejskiego  Programu 
Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2011r:
§  4170  –  6.0810  zł  –  zadanie  związane  z  kontynuacją  pracy  pedagogów  ulicy 
realizujących projekt „Daj mi szansę – ja też potrafię”
§ 4300 – 21.300 zł – zadanie związane z kontynuacją prowadzenia dyżurów psychiatry 
dla dzieci i młodzieży, psychologa oraz prawnika w Poradni Rodzinnej Urzędu Miasta 
w Ełku.



VI)  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Wydział  Mienia 
Komunalnego
1.  W załączniku  nr  3  do  uchwały  budżetowej  na  2011r.   zmienia  się  nazwę  zadania 
inwestycyjnego z „Rekultywacja i   zamknięcie wysypiska odpadów w Siedliskach k/Ełku” 
na „Rekultywacja składowiska odpadów komunalnych w miejscowości  Siedliska Gmina 
Ełk”. W podpisanej umowie  z  Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej przedmiotowe przedsięwzięcie nosi nazwę „Rekultywacja składowiska odpadów 
komunalnych w miejscowości Siedliska Gmina Ełk”. Natomiast pierwotną nazwę 
tej inwestycji wpisano do budżetu i prognozy w oparciu o decyzję Marszałka Województwa 
Warmińsko  -  Mazurskiego,  która  określa  sposób  zamknięcia  składowiska  poprzez 
rekultywację. 
VII) pozostałe zmiany:
1. Zwiększa się przychody budżetu o kwotę 3 563 524 zł. pochodzące z emisji obligacji 
komunalnych  3 450 000  zł  –  emisja  tych  obligacji  planowana była  w  2012r  i  113 524 
wolnych środków 113 524 zł.
2. Zwiększa się deficyt budżetu o kwotę 3 563 524 zł, który zostanie sfinansowany w/w 
przychodami.
3. Zmniejszają się dochody budżetu o kwotę 3 823 860 zł – sprzedaż mienia (dział 700 
rozdział 70005 § 0870).
4. Została przesunięta  planowana spłata pożyczki z roku 2011 na 2012 w związku 
ze spodziewanym zwrotem środków z projektu w roku następnym (ECK).
Ponadto proponowane są jeszcze następujące autopoprawki:
− Przeniesienie kwoty 500 tys. zł z działu 600 rozdz. 60016 § 6050 do działu 700 rozdz. 

70095  §  4270  z  przeznaczeniem  na  uzupełnienie  udziałów  gminy  w  funduszu 
remontowy wspólnot  mieszkaniowych zgodnie z podjętymi  uchwałami – 239.249 zł 
oraz  pozostałych  kosztów  związanych  m.in.  Z  rozbiórką  stolarni  przy  ulicy 
Magazynowej  2,  kosztów wymiany stolarki  okiennej  w budynkach 100% gminnych, 
kosztów remontu i zabezpieczenia pomieszczeń gospodarczych położonych przy ul. 
Magazynowej 2 – szczegółowy opis w piśmie stanowiącym załącznik do protokołu.

− Wprowadzenie  do  budżetu  miasta  zadania  inwestycyjnego  pn  „Projekt  boiska 
wielofunkcyjnego z zapleczem szatniowym przy Szkole Podstawowej nr 9 w Ełku – 18 
tys. zł  – szczegółowy opis w piśmie stanowiącym załącznik do protokołu.

− Wprowadzenie  środków  od  Wojewody  Warmińsko-Mazurskiego  w  dziale  „Pomoc 
społeczna”.

Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na 2011 rok.

* * *
 Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały  w sprawie zmiany uchwały 

Nr VIII.64.2011 Rady Miasta w Ełku z dnia  18 maja 2011 roku w sprawie emisji obligacji  
komunalnych w roku 2011 – 2012 – emisja obligacji z roku 2012 zostaje przesunięta na 
ten  rok.  Jest  to  związane  z  mniejszymi  dochodami  z  tytułu  sprzedaży  mienia 
komunalnego. Duże sprzedaże m.in. działki pod Galerię zostaną zrealizowane w połowie 
grudnia,  natomiast  wpływy  nastąpią  na  początku  przyszłego  roku.  W  roku  2012  nie 
planuje się emisji obligacji jak również zaciągania kredytów.  
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” -  jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych w roku 2011 – 2012.

* * *
Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 



wysokości  stawek  podatku  od  nieruchomości  na  2012  rok.  Realizacja  zadań  gminy 
wymaga stałego zasilania budżetu dochodami.  Podatek od nieruchomości  jest  jednym 
z podstawowych i zagwarantowanych źródeł  dochodów Gminy.  

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – w związku z różną ilością informacji, jakie do 
nas dopływają dotyczącymi wzrostu składki rentowej o 2%, nałożenia nowych zadań na 
samorząd  i   zmniejszenia  dotacji  państwa  z  podatku  PIT  i  CIT,  Skarbnik  Miasta 
zaproponował następujące autopoprawki do projektu uchwały:
- w § 1 ust. 1 pkt. 3) od 1 m2 powierzchni - 0,34 zł,
- w § 1 ust. 2 pkt. 2) od 1 m2 powierzchni użytkowej – 21,36 zł
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  6  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw” 
i  3  głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok z autopoprawkami 
zgłoszonymi przez Prezydenta Miasta:
- w § 1 ust. 1 pkt. 3) od 1 m2 powierzchni - 0,34 zł,
- w § 1 ust. 2 pkt. 2) od 1 m2 powierzchni użytkowej – 21,36 zł

* * *
Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk omówił projekt uchwały 

w sprawie  ustalenia cen urzędowych za przejazdy i  wysokości  opłat  dodatkowych za 
niedopełnienie  obowiązków  zapłaty  należności  przewozowych  oraz  zasad  korzystania 
z lokalnego transportu zbiorowego na terenie miasta i gminy Ełk oraz gminy Stare Juchy. 
Projekt  uchwały  został  uzgodniony  z  gminami:  Ełk  oraz  Stare  Juchy  i  dotyczy 
wprowadzenia od 1 stycznia 2012 r. następujących zmian w załączniku Nr 1:
7. biletów strefowych na terenie gminy Ełk, podwyżki cen biletów na terenie gminy Stare 

Juchy,w załączniku Nr 3  - § 1 ust. 1 pkt. 3) zapisu:
„4) dzieci do lat 7 na podstawie oświadczenia rodzica lub opiekuna" - zamiast:
„4)  dzieci  do  lat  7  na  podstawie  dokumentów  rodziców  (opiekunów  lub  dziecka) 
umożliwiających stwierdzenie wieku dziecka".
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie ustalenia cen urzędowych za przejazdy i wysokości 
opłat dodatkowych za niedopełnienie obowiązków zapłaty należności przewozowych oraz 
zasad korzystania z lokalnego transportu zbiorowego na terenie miasta i gminy Ełk oraz 
gminy Stare Juchy. 

* * *
Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2012 rok. Stawki w stosunku 
do obowiązujących w 2011r.  Stawki  wzrastają o 4% zgodnie z założeniem wieloletniej 
prognozy finansowej miasta Ełku na lata 2011-2027. Szacowane dochody z podatku od 
środków transportowych w 2012 roku wyniosą 1.070.657 zł.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  8  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 1 głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2012 rok.

* * *
Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  określenia 

wysokości  stawki  opłaty  od  posiadania  psów,  który  zawiera  podwyższenie  stawki 
w opłacie od posiadania psów  z  kwoty  60,00 zł  na  63,00 zł.



Stawka  maksymalna  z obwieszczenia Ministra Finansów wynosi 115,31 zł. Liczba osób, 
które  zgłosiły  psy  do  opodatkowania  wynosi  2040. 
Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zgłosił  wniosek,  by  stawkę 
podwyższyć do 70 zł.  
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  zgłoszonego  wniosku,  w  głosowaniu 
wzięło udział 9 radnych:
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 1 głosem „za”  przy 7 głosach przeciw”  i  1 
głosie „wstrzymującym” nie przyjęli wnioskowanej stawki 70 zł.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Michał  Tyszkiewicz   zgłosił  wniosek  opłaty 
w wysokości 60 zł, który następnie wycofał.
Wobec powyższego członkowie Komisji przystąpili do przegłosowania projektu uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
W głosowaniu jawnym; 4 głosami „za” przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym” 
członkowie  Komisji  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia 
wysokości stawki opłaty od posiadania psów.

* * *
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie określenia wzorów 

formularzy podatku od nieruchomości, podatku rolnego  i podatku leśnego. W związku ze 
zmianą ustawy z dnia 29 lipca 2011r. o zasadach ewidencji i identyfikacji  podatników i 
płatników  zachodzi  potrzeba  dokonania  zmiany  wzorów  formularzy  podatku  od 
nieruchomości,  podatku  rolnego  i  podatku  leśnego.  Ponadto  w  drukach  wszystkich 
formularzy  dodana  została  podstawa  prawna  o  zasadach  ewidencji  i  identyfikacji 
podatników i płatników.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie   określenia  wzorów  formularzy  podatku  od 
nieruchomości, podatku rolnego  i podatku leśnego.

* * *
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 roku.
Cena skupu żyta, do której odnosi się uchwała zgodnie z przepisami o podatku rolnym, 
ogłoszona została w komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego i  wynosi: 
74,18 zł za 1q. Zgodnie z art. 6 ust 3 ustawy o podatku rolnym Rada Gminy może obniżyć  
wysokość średniej ceny skupu żyta dla potrzeb podatkowych.  Poziom dochodów z w/w 
podatku pozostanie na poziomie roku 2011. 
Obniża się  średnią cenę skupu żyta  ogłoszoną  w Komunikacie  Prezesa Głównego 
Urzędu Statystycznego z dnia 19 października 2011r. w sprawie średniej ceny skupu żyta 
za  okres pierwszych trzech kwartałów  2011 roku (Monitor Polski z dnia 25 października 
2011r. Nr 95 poz.969) z  kwoty: 74,18 zł  za 1 q  do kwoty: 40,00 zł za 1q, która stanowi  
podstawę  do  obliczenia  podatku  rolnego  na  terenie  miasta  Ełk.  Autopoprawka  40  zł 
zatwierdzona  przez  Prezydenta  Miasta  po  posiedzeniu  Komisji  Mienia  Komunalnego, 
Prawa i Porządku.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 8 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  7  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw” 
i 1 głosie „wstrzymującym” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały w sprawie  obniżenia 
średniej ceny skupu żyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2011 roku   z poprawką 
dotyczącą obniżenia średniej ceny skupu żyta do kwoty 40 zł na 1q.

 



Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk omówił projekt uchwały 
w  sprawie  przyjęcia  dotacji  ze  środków finansowych  Narodowego  Funduszu  Ochrony 
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  na  realizację  przedsięwzięcia  pn.  „Rekultywacja 
składowiska  odpadów komunalnych  w miejscowości  Siedliska  Gmina Ełk  –  zgodnie  z 
zawartą  umową z  Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i  Gospodarki  Wodnej 
przed data pierwszej wypłaty dotacji Gmina zobowiązana jest przedłożyć uchwałę Rady 
Miasta Ełku upoważniającą Prezydenta Miasta do przyjęcia dotacji. 
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  dotacji  ze  środków  finansowych 
Narodowego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  na  realizację 
przedsięwzięcia pn.  „Rekultywacja składowiska odpadów komunalnych w miejscowości 
Siedliska Gmina Ełk.

* * *
 Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Sławomir Chilicki omówił projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia prawa 
własności  nieruchomości gruntowych niezbudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia 
zgody  na  udzielenie  bonifikaty  od  ceny  sprzedaży  –  Przedsiębiorstwo  Gospodarki 
Odpadami „Eko-MAZURY” sp. z o.o. wystąpiło z wnioskiem o sprzedaż nieruchomości w 
trybie bezprzetargowym na cele publiczne za symboliczną cenę 1,00 zł. Ponadto Spółka 
poinformowała,  że  prowadzi  kompleksową  i  bezpieczną  dla  środowiska  naturalnego 
gospodarkę wodną, skoordynowaną z budową sieci kanalizacji sanitarnej i deszczowej na 
terenie przyszłego Zakładu Unieszkodliwienia Odpadów. Zgodnie z ustawą o gospodarce 
nieruchomościami Rada Miasta Ełku w drodze uchwały może zwolnić z obowiązku zbycia 
w drodze przetargu nieruchomości  przeznaczone na realizację  urządzeń infrastruktury 
technicznej,  albo  na  do  innych  celów  publicznych  –  szczegółowe  uzasadnienie 
w załączeniu do protokołu. 
    Naczelnik  Sławomir  Chlicki  poinformował,  że  Prezydent  Miasta  w  treści  projektu 
uchwały proponuje autopoprawkę zapisu w § 1 ust. 2 określając wysokość proponowanej 
bonifikaty - 153.599 zł od ceny, w.w. nieruchomości.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia prawa własności 
nieruchomości gruntowych niezbudowanych, w drodze przetargu i wyrażenia zgody na 
udzielenie  bonifikaty  od  ceny sprzedaży  z  autopoprawką  zgłoszoną przez  Prezydenta 
Miasta z autopoprawką Prezydenta Miasta.

* * *
Naczelnik Wydziału Planowania i Spraw Społecznych Aneta Werla poinformowała, że 

radnym  został  przedłożony  raport  z  realizacji  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych  Miasta  Ełku  na  lata  2008-2018”  w  celu  zapoznania  się  z  treścią 
przedmiotowego  dokumentu.  Szersza  prezentacja  odbędzie  się  na  sesji  Rady  Miasta 
w dniu 29 listopada br.
Członkowie Komisji zapoznali się z przedstawionym raportem.

Do punktu  5- go 
Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  radni  otrzymali 

zestawienie  wynagrodzeń  osobowych  oraz  informacje  o  planowanym  zatrudnieniu  na 
2012  rok  w  jednostkach  organizacyjnych  podległych  Miastu  Ełk  –  w  załączeniu  do 



protokołu.  Obowiązek  przedłożenia  tej  informacji  wynika  z  uchwały  nr  LVIII/512/10 
w  sprawie  trybu  prac  nad  projektem  uchwały  budżetowej  miasta  Ełku  §  3 
ust.  4.  Uzasadnienie  stanowią  karty  zadań  zawierające:  pkt.5)   zmiany  w  stanie 
zatrudnienia  i wynagrodzeń w jednostkach organizacyjnych

Radny  Tomasz  Przekop  –  czy  nie  przewiduje  się  działań  związanych  ze  zmianą 
zatrudnienia i płac w Zespole Szkół Samorządowych pod kątem utworzenia tam Szkoły 
Sportowej?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  tutaj  jeszcze  żadnych  zmian  nie 
wskazywaliśmy. Pani Dyrektor Ewa Litman przygotuje projekt. Chcielibyśmy, by zajęcia z 
wychowania  fizycznego  były  realizowane  w następujący  sposób:  4  godziny zostały  w 
gestii nauczyciela w-f, natomiast 6 godzin z trenerem w warunkach klubowych. 80% szkół 
sportowych w Polsce funkcjonuje na takich zasadach.

Radny Tomasz Przekop – trzeba stworzyć również programy nauczania, które będą 
w porozumieniu z nauczycielami wychowania fizycznego.

Do punktu  6- go 
Przewodniczący Komisji  Dariusz  Wasilewski  poinformował,  że  jeśli  wpłyną  jeszcze 

wnioski z Komisji do budżetu miasta na 2012 rok, to zostanie zwołane ciągu 2 tygodni 
kolejne posiedzenie Komisji celem zaopiniowania tych wniosków.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                       Dariusz Wasilewski
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